

Goiargi abesbatza

Urretxu-Zumarraga



Egitaraua / Programa:

•MISERERE	Peñaflorida
•SALVE REGINA	Pearsall
•CANTATE DOMINO	Elberdin
•ECCO MORMORAR LONDE	Monteverdi
•ALDAPEKO	Langree
•MARITXU NORA ZOAZ	Busto
•7 VARIAZIONISU CANZONE VASCA	Cossetto
•BILI BILI BONBOLO	Donostia
•SALIO DE JAMAICA	Viro
•EL ABANICO	Trayter
•YOU RAISE ME UP	Emerson
•BONSE ABA	Johnson

Zuzendaria: Javier Arratibel

Udazkeneko XXXII. Musika Zikloa 2017

Azaroak 12 de noviembre - igandea / domingo
19:00

San Martin de Tours eliza (Urretxu)
Sarrera doan / Entrada gratuita



Urretxuko udala

Gipuzkoako
Foru Aldundia
Kultura, Turismo, Goberna
eta Kirok Departamentua



ORAIN
KULTURA





Goiargi abesbatza 1982an sortu zen Antonio Reyren eskutik, ahots zuriko abesbatza gisa. 1984an, berriz, Xabier Barriolaaren zuzendaritzapean eman zituen lehen pausoak, ahots nahasiko talde modura. 40 abeslarik osatzen dute eta 15 emanaldi inguru egiten ditu urtean zehar, herriko eta herritik kanpoko hainbat ekintzatan parte hartuz. Urretxuko Udazkeneko Zikloa antolatzen du hasiera-hasieratik.

Urte hauetako emanaldi aipagarrienak:

Gipuzkoako eta Euskal Herriko Federazioak antolatutako Ttopara eta Topaketak, Ejea de los Caballerosen Lehiaketa (1.saria, 1988), Avileseko Lehiaketan (1.saria, 1988), Tolosako Lehiaketan (1990), Alemanian (1991), Sevillan, Frantzian, Madrilen, Berliozen Te Deum Hendaiako Orkestrarekin, Zamora, Toledo, Daroca, Logroño, Bartzelona, e.a.1993. urtean Javier Arratibelek hartu zuen taldearen zuzendaritza.

2007. urtean taldeak bere 25. urteurrena ospatu zuen eta hainbat ekitaldiren artean hauek izan ziren aipagarrienak: Tirri Tarra taldearekin egindako "Argi Beltz" ikuskizuna eta taldearen historia jasotzen duen liburuaren argitalpena.

2010eko Antioko Musikaldian parte hartu zuen eta urtero eskaintzen du hainbat konzertua eta ekitaldi.

La Coral Goiargi abesbatza de Urretxu-Zumarraga se fundó en 1982 como coro de voces blancas bajo la dirección de D. Antonio Rey. En 1984, Xabier Barriola asume el cargo de director y comienza su andadura como coro mixto.

Está integrado por unos 40 coralistas y ofrece unas 15 actuaciones al año, colaborando en las actividades culturales para las que se le requiere, tanto a nivel local, estatal e internacional. Organiza desde sus orígenes el Ciclo de Música de Otoño en Urretxu.

De su trayectoria cabe destacar:

Participación en los Ttopara y Topaketak y en los Festivales Corales organizados por la Federación de Coros de Gipuzkoa y Euskalerria, Concurso de Ejea de los Caballeros (1.er Premio, 1988) y Villa de Avilés (1.er Premio, 1988), Masas Corales de Tolosa 1990, Gira por Alemania en 1991, Sevilla - Expo'92, Conciertos en Fleurance (Francia) y Madrid, Te Deum de Berlioz con la Orquesta Sinfónica de Hendaya, conciertos en Zamora, Toledo, Daroca, Logroño, Barcelona.

Desde 1993 su director es Javier Arratibel..

En 2007 celebraron el 25 aniversario de la formación, con motivo de lo cual ofrecieron junto con el grupo Tirri Tarra el espectáculo "Argi Beltz", otro concierto conmemorativo y publicaron un libro recopilatorio de la historia de estos 25 años.

En 2010 participó en el Ciclo de Música de la Antigua y todos los años ofrecen distintas actuaciones.